
Protokół Nr I/18
z sesji Rady Miasta Racibórz 

z dnia 21 listopada 2018 r.

Obrady rozpoczęto 21 listopada 2018 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:45 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 23 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

Podjęto następujące uchwały:

1. Uchwała Nr I/1/2018 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Racibórz.
2. Uchwała Nr I/2/2018 w sprawie wyboru I Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Racibórz.
3. Uchwała Nr I/3/2018 w sprawie wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Racibórz.
4. Uchwała Nr I/4/2018 w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta.
5. Uchwała Nr I/5/2018 w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta Racibórz.
6. Uchwała Nr I/6/2018 w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej i wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Racibórz.
7. Uchwała Nr I/7/2018 w sprawie powołania członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji              

i wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Racibórz.
8. Uchwała Nr I/8/2018 w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Miasta Racibórz.
9. Uchwała Nr I/9/2018 w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok.

Wszystkie podjęte uchwały zostały wpisane do rejestru uchwał udostępnianego w Biuletynie Informacji 
Publicznej i stronie internetowej miasta oraz na stronie raciborz.esesja.pl .     

Uczestnicy sesji z ramienia Urzędu Miasta.

 Sekretarz Miasta Tomasz Kaliciak
 Skarbnik Miasta Beata Koszowska – Gralak
 Naczelnik Wydziału Rozwoju Anna Kobierska - Mróz
 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Urbanistyki Mariola Isańska – Matela
 Naczelnik Wydziału Komunalnego Bożena Jedynak – Turakiewicz
 Naczelnik Wydziału Dróg Miejskich Urszula Sobocińska
 Naczelnik Wydziału Ochrony

Środowiska i Rolnictwa Katarzyna Polak
 Naczelnik Wydziału Edukacji

Kultury i Sportu Robert Myśliwy
 Naczelnik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami Elżbieta Sokołowska
 Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Dorota Fleszer
 Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych Iwona Trzeciakowska
 Kierownik Biura Zarządzania Kryzysowego Stanisław Mrugała
 Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego Katarzyna Kalus
 Komendant Straży Miejskiej Wiesław Buczyński
 Radca Prawny Piotr Janas
 Radca Prawny Maciej Markowicz 
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1. Otwarcie sesji przez Radnego Seniora.

Otwarcia I sesji Rady Miasta Racibórz dokonał Leon Fiołka - radny Senior, witając zebranych radnych, 
Prezydenta Miasta – elekta,  Posła RP Czesława Sobierajskiego, Przewodniczącego Miejskiej Komisji 
Wyborczej w Raciborzu, a także skarbnika miasta, sekretarza miasta, naczelników wydziałów i prezesów 
spółek miejskich oraz mieszkańców obecnych na sali i tych korzystających z transmisji internetowej. 
Następnie przedstawił porządek obrad, który zgodnie z postanowieniem Komisarza Wyborczego             
w Bielsku – Białej III przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji przez Radnego Seniora - dokonane.
2. Wręczenie Radnym zaświadczeń o wyborze.
3. Ślubowanie Radnych.
4. Wręczenie Prezydentowi Miasta zaświadczenia o wyborze.
5. Ślubowanie Prezydenta Miasta.
6. Wybór Przewodniczącego Rady.
7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady.
8. Uchwała w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta.
9. Zamknięcie obrad.

2. Wręczenie Radnym zaświadczeń o wyborze.
          
 Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Raciborzu Jan Cieślak zanim dokonał wręczenia 

zaświadczeń przedstawił informacje o zmianach jakie nastąpiły w składzie Rady od dnia wyborów:
1) zgodnie z postanowieniami Komisarza Wyborczego w Bielsku – Białej III stwierdzono 

wygaśnięcie mandatu radnego Dariusza Jerzego Polowego z powodu wyboru na prezydenta 
miasta oraz wstąpienie na wakujący mandat Pana Jarosława Jana Łęskiego,

2) zgodnie z postanowieniami Komisarza Wyborczego w Bielsku – Białej III stwierdzono 
wygaśnięcie mandatu radnego Witolda Cezarego Ostrowicza z powodu pisemnego zrzeczenia się 
mandatu oraz wstąpienie na wakujący mandat Pana Pawła Sebastiana Rycki,

dodając, że dwoje nowych radnych nie otrzyma w dniu dzisiejszy zaświadczeń, gdyż otrzymali oni już
stosowne postanowienia od komisarza wyborczego. Następnie wręczył zaświadczenia o wyborze na 
radnego kolejno wyczytanym z listy obecności radnym. Zaświadczenia zostały odebrane  przez 
pozostałych 21 radnych.  

3. Ślubowanie Radnych.

 Prowadzący Obrady radny Leon Fiołka przeprowadził akt ślubowania radnych, w ten sposób, że 
odczytał następujący tekst roty ślubowania: "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 
Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając 
na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.", a wywołani kolejno radni na stojącą 
wypowiedzieli słowa "ślubuję - tak mi dopomóż Bóg". 

 Ślubowanie zostało złożone przez wszystkich 23 radnych obecnych na sali. Rada stała się więc 
władna do podejmowania uchwał.

4. Wręczenie Prezydentowi Miasta zaświadczenia o wyborze.

 Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Raciborzu Jan Cieślak odczytał, a następnie wręczył
Panu Dariuszowi Polowemu zaświadczenie o wyborze na Prezydenta Miasta Racibórz.
Drugi egzemplarz zaświadczenia o wyborze na Prezydenta Miasta Racibórz stanowi zał. Nr 2 do
protokołu.
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5. Ślubowanie Prezydenta Miasta.

 Prezydent Miasta – Elekt Dariusz Polowy złożył wobec Rady Miasta ślubowanie o następującej 
treści: “Obejmując urząd prezydenta miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu,         
a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 
miasta. Tak mi dopomóż Bóg.". 
Podpisany aktu ślubowania stanowi zał. Nr 3 do protokołu.

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy w krótkim wystąpieniu podziękował wszystkim wyborcom, którzy 
wzięli udział w wyborach, a zwłaszcza tym, którzy poparli jego kandydaturę. Podziękował również 
wszystkim swoim kontrkandydatom. Dalej wskazał, że nadszedł teraz czas aby zacząć realizację 
programu wyborczego i w związku z tym przekazał, że liczy na wsparcie wszystkich radnych, 
niezależnie z jakiego są ugrupowania. Następnie wskazał, że na swych zastępców zamierza powołać 
Pana Michała Fitę i Pana Dominika Koniecznego. W swojej pracy będzie stawiał na samorząd 
aktywny, który będzie wykorzystywał każdą szansę dla dobra miasta. Podkreślił, że, każdy kto 
rzetelnie i kompetentnie pracuje ma  szansę na miejsce w jego zespole. Dalej wskazał, że będzie 
stawiał na współpracę z administracją centralna, z wojewodą i samorządem województwa  oraz liczy 
na otwartą współpracę z władzami Powiatu Raciborskiego. Jako priorytety dla rozpoczętej kadencji 
wymienił komunikację, demografię i inwestycje.

6. Wybór Przewodniczącego Rady.

 Prowadzący Obrady radny Leon Fiołka przekazał, że wybór przewodniczącego rady następuje           
w głosowaniu tajnym bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego
składu rady, dlatego wpierw należy przeprowadzić zgłaszanie kandydatów na stanowisko 
przewodniczącego rady, a następnie wybrać Komisję Skrutacyjną, która przygotuje karty do 
głosowania, przedstawi sposób głosowania i przeprowadzi to głosowanie, a po przerwie nastąpi 
ogłoszenie wyniku głosowania i przedstawienie treści podjętej uchwały. 

 Radna Zuzanna Tomaszewska zgłosiła kandydaturę radnego Leona Fiołki, a radny Leon Fiołka 
wyraził zgodę na kandydowanie.

 Prowadzący Obrady radny Leon Fiołka przekazał, że z uwagi na brak dalszych zgłoszeń zamyka listę 
kandydatów na stanowisko przewodniczącego rady. Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

 Radny Michał Fita zgłosił kandydaturę radnej Anny Szukalskiej.
 Radna Zuzanna Tomaszewska zgłosiła kandydatury radnej Magdaleny Kusy i radnej Anny 

Wacławczyk.
 Radny Paweł Rycka zgłosił kandydaturę radnego Michała Kuligi.
 Prowadzący Obrady radny Leon Fiołka przekazał, że z uwagi na brak dalszych zgłoszeń zamyka 

zgłaszanie kandydatów. Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Następnie 
zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:
wyboru Komisji Skrutacyjnej w składzie: Anna Szukalska, Magdalena Kusy, Anna Wacławczyk, Michał 
Kuliga.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Stanisław Borowik, Marian Czerner, Marcin Fica, Leon Fiołka, Michał Fita, Józef Galli, Justyna Henek-
Wypior, Piotr Klima, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, 
Mirosław Lenk, Jarosław Łęski, Henryk Mainusz, Ludmiła Nowacka, Anna Ronin, Paweł Rycka, Anna 
Szukalska, Michał Szukalski, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk, Eugeniusz Wyglenda.
 Prowadzący Obrady radny Leon Fiołka ogłosił 10 minutową przerwę w obradach w celu 
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ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej i przygotowania kart do głosowania.
 Po przerwie radna Anna Szukalska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przekazała, że zgodnie        

z ustawą wyboru przewodniczącego rady dokonuje się bezwzględną większością głosów w obecności 
co najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. Dodała, że z uwagi, że zgłoszono
tylko jednego kandydata karta do głosowania zawiera pytanie: Czy jesteś za wyborem radnego Leona 
Fiołki na Przewodniczącego Rady Miasta Racibórz? oraz dwie kratki oznaczone „Tak” i „Nie” 
Głosowanie odbywa się poprzez postawienie znaku „x” w jednej wybranej kratce. Postawienie znaku 
„x” w więcej kratek niż jedna daje głos nieważny. Nie postawienie znaku ”x” w żadnej kratce daje 
głos ważny ale bez dokonania wyboru. Wybór zostanie dokonany gdy kandydat otrzyma minimum 12
głosów. Następnie Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania i przeprowadziła głosowanie 
tajne.

 Prowadzący Obrady radny Leon Fiołka ogłosił 10 minutową przerwę w obradach w celu podliczenia 
głosów.

 Po przerwie radna Anna Szukalska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół komisji 
z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu tajnym w wyborach Przewodniczącego Rady Miasta 
Racibórz.
Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym wzięło udział 23 radnych, oddano 23 
ważnych głosów, w tym jeden głos bez dokonania wyboru, głosów nieważnych 0. Radny Leon 
Fiołka otrzymał 22 głosy. Komisja stwierdziła, że radny Leon Fiołka został wybrany na 
Przewodniczącego Rady Miasta Racibórz.
Protokół Komisji Skrutacyjnej oraz karty do głosowania stanowią zał. Nr 4 do protokołu.

 Radna Anna Szukalska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyjaśniła jednocześnie, że ten 1 głos 
bez dokonania wyboru wynikał z postawienia znaku, który zdaniem komisji nie był znakiem „x” czyli
nie był dwoma przecinającymi się liniami.

 Prowadzący Obrady radny Leon Fiołka przedstawił treść podjętej Uchwały Nr I/1/2018 Rady Miasta 
Racibórz w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Racibórz. 

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta Leon Fiołka przedstawił i wniosek o poszerzenie porządku 
obrad po pkt. 8 o dodatkowe następujące projekty uchwał:
1) Uchwała w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady Miasta Racibórz.
2) Uchwała w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej i wyboru Przewodniczącego Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta Racibórz.
3) Uchwała w sprawie powołania członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i wyboru 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Rady Miasta Racibórz.
4) Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Miasta Racibórz.
5) Uchwała w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok.

Następnie zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:
poszerzenia porządku obrad o 5 dodatkowych uchwał.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Stanisław Borowik, Marian Czerner, Marcin Fica, Leon Fiołka, Michał Fita, Józef Galli, Justyna 
Henek-Wypior, Piotr Klima, Krystyna Klimaszewska, Zygmunt Kobylak, Michał Kuliga, Magdalena 
Kusy, Mirosław Lenk, Jarosław Łęski, Henryk Mainusz, Ludmiła Nowacka, Anna Ronin, Paweł 
Rycka, Anna Szukalska, Michał Szukalski, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk, Eugeniusz 
Wyglenda.

W związku z powyższym dalszy porządek obrad przedstawia się następująco:
7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady.
8. Uchwała w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta.
9. Uchwała w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady Miasta Racibórz.

10. Uchwała w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej i wyboru Przewodniczącego Komisji
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      Rewizyjnej Rady Miasta Racibórz.
11. Uchwała w sprawie powołania członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i wyboru
      Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Rady Miasta Racibórz.
12. Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Miasta Racibórz.
13. Uchwała w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok.
14. Zamknięcie obrad.

7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady.

 Przew. RM Leon Fiołka przekazał, że wybór wiceprzewodniczących rady następuje w głosowaniu 
tajnym bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 
Statut Miasta mówi o dwóch wiceprzewodniczących, dlatego też będzie wybieranych dwóch 
wiceprzewodniczących, jednakże zaznaczył, że II wiceprzewodniczący będzie wybrany tylko 
tymczasowo do momentu wejścia w życie planowanej zmiany statutu miasta. Następnie poprosił        
o zgłaszanie kandydatów na stanowisko I wiceprzewodniczącego rady.

 Radny Michał Fita zgłosił kandydaturę radnego Mariana Czernera, a radny Marian Czerner wyraził 
zgodę na kandydowanie.

 Radny Mirosław Lenk zgłosił kandydaturę radnego Henryka Mainusza, a radny Henryk Mainusz 
wyraził zgodę na kandydowanie.

 Przew. RM Leon Fiołka  przekazał, że z uwagi na brak dalszych zgłoszeń zamyka listę kandydatów 
na stanowisko I wiceprzewodniczącego rady oraz zaproponował aby przez aklamację przyjąć 
dotychczasowy skład Komisji Skrutacyjnej. Wobec braku uwag ze strony radnych Rada przyjęła 
przez aklamację dotychczasowy skład Komisji Skrutacyjnej. Następnie ogłosił 10 minutową przerwę 
w obradach w celu przygotowania kart do głosowania. 

 Po przerwie radna Anna Szukalska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przekazała że zgodnie         
z ustawą wyboru wiceprzewodniczących rady dokonuje się w podobny sposób jak wyboru 
przewodniczącego. Z uwagi, że zgłoszono dwóch kandydatów karta do głosowania zawiera obok 
nazwisk kandydatów kratkę na postawienie znaku „x”. Głosowanie odbywa się poprzez postawienie 
znaku „x” w jednej wybranej kratce. Postawienie znaku „x” w więcej kratek niż jedna daje głos 
nieważny. Nie postawienie znaku ”x” w żadnej kratce daje głos ważny ale bez dokonania wyboru. 
Wybór zostanie dokonany gdy jeden z kandydatów otrzyma minimum 12 głosów. Następnie Komisja 
Skrutacyjna rozdała karty do głosowania i przeprowadziła głosowanie tajne.

 Przew. RM Leon Fiołka ogłosił 10 minutową przerwę w obradach w celu podliczenia głosów.
 Po przerwie radna Anna Szukalska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół komisji 

z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu tajnym w wyborach I Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Racibórz.
Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym na I Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta wzięło udział 23 radnych, oddano 23 ważnych głosów, głosów nieważnych 0, a kandydaci
- radny Marian Czerner otrzymał 14 głosów, radny Henryk Mainusz 9 głosów. Komisja 
Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym na stanowisko I Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Racibórz wybrano radnego Mariana Czernera. 
Protokół oraz karty do głosowania stanowią zał. Nr 5 do protokołu.

 Przew. RM Leon Fiołka przedstawił treść podjętej Uchwały Nr I/2/2018 Rady Miasta Racibórz w 
sprawie wyboru I Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Racibórz. 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko II wiceprzewodniczącego rady podkreślając, 
że będzie on  wybrany tylko tymczasowo do momentu wejścia w życie planowanej zmiany statutu miasta.
 Radna Magdalena Kusy zgłosiła kandydaturę radnego Piotra Klimy, a radny Piotr Klima wyraził 

zgodę na kandydowanie.
 Przew. RM Leon Fiołka  przekazał, że z uwagi na brak dalszych zgłoszeń zamyka listę kandydatów 

na stanowisko II wiceprzewodniczącego rady i następnie ogłosił 10 minutową przerwę w obradach w 
celu przygotowania kart do głosowania. 

 Po przerwie radna Anna Szukalska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przekazała, że z uwagi, że 
zgłoszono tylko jednego kandydata karta do głosowania zawiera pytanie: Czy jesteś za wyborem 
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radnego Piotra Klimy na II Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Racibórz? oraz dwie kratki 
oznaczone „Tak” i „Nie” Głosowanie odbywa się poprzez postawienie znaku „x” w jednej wybranej 
kratce. Postawienie znaku „x” w więcej kratek niż jedna daje głos nieważny. Nie postawienie znaku 
”x” w żadnej kratce daje głos ważny ale bez dokonania wyboru. Wybór zostanie dokonany gdy 
kandydat otrzyma minimum 12 głosów. Następnie Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania  
i przeprowadziła głosowanie tajne.

 Przew. RM Leon Fiołka ogłosił 10 minutową przerwę w obradach w celu podliczenia głosów.
 Po przerwie radna Anna Szukalska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół komisji 

z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu tajnym w wyborach II Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Racibórz.
Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym wzięło udział 22 radnych (nieobecny 
radny Mirosław Lenk), oddano 22 ważnych głosów, głosów nieważnych 0. Radny Piotr Klima 
otrzymał 15 głosy. Komisja stwierdziła, że radny Piotr Klima został wybrany na II 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Racibórz. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej oraz karty do głosowania stanowią zał. Nr 6 do protokołu.

 Przew. RM Leon Fiołka przedstawił treść podjętej Uchwały Nr I/3/2018 Rady Miasta Racibórz w 
sprawie wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Racibórz.

8. Uchwała w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta.

 Przew. RM Leon Fiołka przedstawił treść przedmiotowej uchwały, a następnie z uwagi na brak 
chętnych do dyskusji zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Uchwały w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta. 
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Stanisław Borowik , Marian Czerner , Marcin Fica , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Justyna 
Henek-Wypior, Piotr Klima , Krystyna Klimaszewska , Zygmunt Kobylak , Michał Kuliga , 
Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Henryk Mainusz , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Paweł 
Rycka , Anna Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk , Eugeniusz
Wyglenda 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

Rada podjęła Uchwałę Nr I/4/2018 w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta.

9. Uchwała w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta Racibórz.

 Przew. RM Leon Fiołka poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów. 

 Radny Michał Fita zgłosił kandydaturę radnego Józefa Galli, a radny Józef Galii wyraził zgodę na 
kandydowanie.

 Przew. RM Leon Fiołka z uwagi na brak dalszych zgłoszeń zamknął listę kandydatów i zarządził 
głosowanie.
 
Głosowano w sprawie:
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wyboru radnego Józefa Galli na stanowisko Przewodniczącego Komisji RGBiF Rady Miasta 
Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Krystyna Klimaszewska , 
Zygmunt Kobylak , Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Anna 
Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Michał Kuliga , Henryk Mainusz , Paweł 
Rycka , Eugeniusz Wyglenda 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

 Przew. RM Leon Fiołka poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Miejskiej, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego. 

 Radna Magdalena Kusy zgłosiła kandydaturę radnego Piotra Klimy, a radny Piotr Klima wyraził 
zgodę na kandydowanie.

 Przew. RM Leon Fiołka z uwagi na brak dalszych zgłoszeń zamknął listę kandydatów i zarządził 
głosowanie, jednocześnie przekazał, że nie ma przeszkód aby do czasu zmiany statutu radny Piotr 
Klima mógł pełnić funkcję wiceprzewodniczącego i przewodniczącego komisji, przy czym 
otrzymywać będzie jedną dietę.

Głosowano w sprawie:
wyboru radnego Piotra Klimy na stanowisko przewodniczącego Komisji GMOŚiBP Rady Miasta 
Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Krystyna Klimaszewska , 
Zygmunt Kobylak , Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Anna 
Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Michał Kuliga , Henryk Mainusz , Paweł 
Rycka , Eugeniusz Wyglenda 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

 Przew. RM Leon Fiołka poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Rekreacji i Opieki Społecznej. 

 Radna Magdalena Kusy zgłosiła kandydaturę radnej Zuzanny Tomaszewskiej, a radna Zuzanna 
Tomaszewska wyraziła zgodę na kandydowanie.

 Przew. RM Leon Fiołka z uwagi na brak dalszych zgłoszeń zamknął listę kandydatów i zarządził 
głosowanie.
 
Głosowano w sprawie:
wyboru radnej Zuzanny Tomaszewskiej na stanowisko Przewodniczącej Komisji OKSRiOS Rady 
Miasta Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)

7



Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Zygmunt Kobylak , Magdalena 
Kusy , Jarosław Łęski , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Anna Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna 
Tomaszewska , Anna Wacławczyk 
PRZECIW (1)
Eugeniusz Wyglenda 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska , Michał Kuliga , 
Henryk Mainusz , Paweł Rycka 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

 Przew. RM Leon Fiołka przedstawił treść uzupełnionej uchwały, a następnie z uwagi na brak 
chętnych do dyskusji zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Uchwały w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Zygmunt Kobylak , 
Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Anna Szukalska , Michał 
Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk 
PRZECIW (1)
Eugeniusz Wyglenda 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska , Michał Kuliga , 
Henryk Mainusz , Paweł Rycka 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk

Rada podjęła Uchwałę Nr I/5/2018 w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady Miasta 
Racibórz.

10. Uchwała w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej i wyboru Przewodniczącego
      Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Racibórz.

 Przew. RM Leon Fiołka przekazał, że zgodnie ze statutem miasta każdy klub radnych może zgłosić 
po jednym przedstawicielu do składu Komisji Rewizyjnej. Na tą chwilę otrzymał informację               
o powołaniu 3 klubów radnych: Klubu Radnych RSS Nasze Miasto, Klubu Radnych Razem dla 
Raciborza i Klub Radnych Niezależnych Michała Fity. Następnie ogłosił 10 minut przerwy tak aby 
kluby radnych wytypowały swoich przedstawicieli. 

 Po przerwie Przew. RM Leon Fiołka poprosił o zgłaszanie przedstawicieli klubów radnych.
 Radny Michał Kuliga przekazał, że Klub Radnych Razem dla Raciborza zgłasza radnego Stanisława 

Borowika.
 Radny Michał Fita przekazał, że Klub Radnych Niezależnych Michała Fity zgłasza radną Annę 

Szukalska. 
 Radna Magdalena Kusy przekazała, że Klub Radnych RSS Nasze Miasto zgłasza radnego Jarosława 

Łęskiego.

 Przew. RM Leon Fiołka zgłosił wniosek aby Komisja Rewizyjna liczyła 5 radnych, w tym 
przewodniczącego i zastępcę przewodniczącego komisji.
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 Radna Krystyna Klimaszewska na członka Komisji Rewizyjnej zgłosiła kandydaturę radnej Ludmiły 
Nowackiej.

 Radny Michał Fita na członka Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę radnego Józefa Galli.
 Radny Michał Kuliga na członka Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę radnego Eugeniusza 

Wyglendy.
 Radna Magdalena Kusy na członka Komisji Rewizyjnej zgłosiła kandydaturę radnej Anny Ronin. 
 Przew. Leon Fioka zarządził głosowanie wcześniej przedstawionego wniosku. 

Głosowano wniosek w sprawie:
aby Komisja Rewizyjnej składała się z 5 radnych. 
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Stanisław Borowik , Marian Czerner , Marcin Fica , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Justyna 
Henek-Wypior, Piotr Klima , Krystyna Klimaszewska , Zygmunt Kobylak , Michał Kuliga , 
Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Henryk Mainusz , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Paweł 
Rycka , Anna Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk , Eugeniusz
Wyglenda 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk

 Przew. RM Leo Fiołka przekazał, że na 5 miejsc w Komisji Rewizyjnej, 3 zostały już obsadzone 
przez przedstawicieli klubów radnych, a o pozostałych dwóch miejscach zdecydują głosowania. 
Miejsca te otrzymają radni, którzy w głosowaniu otrzymają dwa najwyższe wyniki głosów za. 
Następnie zarządził głosowania zgodnie z kolejnością zgłoszeń.
 
Głosowano w sprawie:
wyboru radnej Ludmiły Nowackiej do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (10)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska , Zygmunt 
Kobylak , Michał Kuliga , Henryk Mainusz , Ludmiła Nowacka , Paweł Rycka , Eugeniusz Wyglenda
PRZECIW (4)
Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Anna Ronin , Anna Wacławczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Anna Szukalska , Michał 
Szukalski , Zuzanna Tomaszewska 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

Głosowano w sprawie:
wyboru radnego Józefa Galli do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Racibórz.. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (12)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Magdalena Kusy , Jarosław 
Łęski , Anna Ronin , Anna Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna 
Wacławczyk .

PRZECIW (6)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Michał Kuliga , Henryk Mainusz , Paweł Rycka , Eugeniusz Wyglenda
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska , Zygmunt Kobylak , Ludmiła Nowacka 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

Głosowano w sprawie:
wyboru radnego Eugeniusza Wyglendy do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska , Michał Kuliga , 
Henryk Mainusz , Paweł Rycka , Eugeniusz Wyglenda 
PRZECIW (5)
Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Anna Ronin , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Zygmunt Kobylak , Ludmiła 
Nowacka , Anna Szukalska , Michał Szukalski 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

Głosowano w sprawie:
wyboru radnej Anny Ronin do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Racibórz.. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (12)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Magdalena Kusy , Jarosław 
Łęski , Anna Ronin , Anna Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk 
PRZECIW (9)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska , Michał Kuliga , 
Henryk Mainusz , Ludmiła Nowacka , Paweł Rycka , Eugeniusz Wyglenda 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zygmunt Kobylak 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk

 Przew. RM Leon Fiołka przekazał, że w skład Komisji Rewizyjnej jako przedstawiciele klubów 
radnych weszli następujący radni: Stanisław Borowik, Anna Szukalska i Jarosław Łęski, natomiast    
w wyniku głosowania w skład Komisji Rewizyjnej weszli radni: Józef Galii i  Anna Ronin.
Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego komisji spośród wyżej 
wymienionych członków Komisji Rewizyjnej.

 Radny Michał Fita na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę radnej Anny 
Szukalskiej.

 Przew. RM Leon Fiołka z uwagi na brak dalszych zgłoszeń zamknął listę kandydatów i zarządził 
głosowanie.
 
Głosowano w sprawie:
wyboru radnej Anny Szukalskiej na stanowisko Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Racibórz. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (13)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Zygmunt Kobylak , Magdalena 
Kusy , Jarosław Łęski , Anna Ronin , Anna Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna
Wacławczyk 
PRZECIW (1)
Krystyna Klimaszewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Michał Kuliga , Henryk Mainusz , Ludmiła 
Nowacka , Paweł Rycka , Eugeniusz Wyglenda 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk

 Przew. RM Leon Fiołka przedstawił treść podjętej Uchwały Nr I/6/2018 w sprawie powołania 
członków Komisji Rewizyjnej i wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Racibórz.

11. Uchwała w sprawie powołania członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i wyboru 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Racibórz.

 Przew. RM Leon Fiołka zgłosił wniosek aby Komisja Skarg, Wniosków i Petycji liczyła 5 radnych,   
w tym przewodniczącego i zastępcę przewodniczącego komisji. Następnie poprosił o zgłaszanie 
przedstawicieli klubów radnych do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

 Radny Michał Kuliga przekazał, że Klub Radnych Razem dla Raciborza zgłasza radnego Eugeniusza 
Wyglendę.

 Radna Anna Szukalska przekazała, że Klub Radnych Niezależnych Michała Fity zgłasza radnego 
Michała Fitę. 

 Radna Magdalena Kusy przekazała, że Klub Radnych RSS Nasze Miasto zgłasza radną Annę Ronin.
 Przew. Leon Fioka zarządził głosowanie wcześniej przedstawionego wniosku.

Głosowano wniosek w sprawie:
aby Komisja Skarg, Wniosków i Petycji składała się z 5 radnych. 
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Stanisław Borowik , Marian Czerner , Marcin Fica , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Justyna 
Henek-Wypior, Piotr Klima , Krystyna Klimaszewska , Zygmunt Kobylak , Michał Kuliga , Magdalena 
Kusy , Jarosław Łęski , Henryk Mainusz , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Paweł Rycka , Anna 
Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk , Eugeniusz Wyglenda 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

 Przew. RM Leo Fiołka przekazał, że na 5 miejsc w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 3 zostały już 
obsadzone przez przedstawicieli klubów radnych, następnie poprosił o zgłaszanie pozostałych 
kandydatów na członków komisji.

 Radna Anna Wacławczyk zgłosiła kandydaturę radnego Zygmunta Kobylaka.
 Radny Michała Kuliga zgłosił kandydaturę radego Marcina Ficy.
 Radna Magdalena Kusy zgłosiła kandydaturę radnej Zuzanny Tomaszewskiej.  
 Przew. RM Leon Fiołka przekazał, że o pozostałych dwóch miejscach zdecydują głosowania. Miejsca

te otrzymają radni, którzy w głosowaniu otrzymają dwa najwyższe wyniki głosów za. Następnie 
zarządził głosowania zgodnie z kolejnością zgłoszeń.
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Głosowano w sprawie:
wyboru radnego Zygmunta Kobylaka do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 
Racibórz.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Stanisław Borowik , Marian Czerner , Marcin Fica , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Justyna 
Henek-Wypior, Piotr Klima , Krystyna Klimaszewska , Zygmunt Kobylak , Michał Kuliga , 
Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Henryk Mainusz , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Paweł 
Rycka , Anna Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk , Eugeniusz
Wyglenda 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

Głosowano w sprawie:
wyboru radnego Marcina Ficy do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (10)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Krystyna Klimaszewska , Zygmunt 
Kobylak , Michał Kuliga , Henryk Mainusz , Ludmiła Nowacka , Paweł Rycka , Eugeniusz Wyglenda
PRZECIW (5)
Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Anna Ronin , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Anna Szukalska , Michał 
Szukalski 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

Głosowano w sprawie:
wyboru radnej Zuzanny Tomaszewskiej do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 
Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Magdalena Kusy , Jarosław 
Łęski , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Anna Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna 
Tomaszewska , Anna Wacławczyk 
PRZECIW (7)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Michał Kuliga , Henryk Mainusz , Paweł 
Rycka , Eugeniusz Wyglenda 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Krystyna Klimaszewska , Zygmunt Kobylak 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

 Przew. RM Leon Fiołka przekazał, że w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jako 
przedstawiciele klubów radnych weszli następujący radni: Eugeniusz Wyglenda, Michał Fita, Anna 
Ronin, natomiast w wyniku głosowania w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji weszli radni: 
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Zygmunt Kobylak i Zuzanna Tomaszewska.
Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego komisji spośród wyżej 
wymienionych członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

 Radny Piotr Klima na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił kandydaturę radnej
Anny Ronin.

 Przew. RM Leon Fiołka z uwagi na brak dalszych zgłoszeń zamknął listę kandydatów i zarządził 
głosowanie.

Głosowano w sprawie:
wyboru radnej Anny Ronin na stanowisko Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Marian Czerner , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Piotr Klima , Zygmunt Kobylak , Magdalena 
Kusy , Jarosław Łęski , Anna Ronin , Anna Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna
Wacławczyk 
PRZECIW (7)
Stanisław Borowik , Marcin Fica , Justyna Henek-Wypior, Michał Kuliga , Henryk Mainusz , Paweł 
Rycka , Eugeniusz Wyglenda 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Krystyna Klimaszewska , Ludmiła Nowacka 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 
 
 Przew. RM Leon Fiołka przedstawił treść podjętej Uchwały Nr I/7/2018 w sprawie powołania 

członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji Rady Miasta Racibórz.

12. Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Miasta Racibórz.

 Przew. RM Leon Fiołka poprosił aby radni wypełnili i przekazali do Biura Rady wcześniej otrzymane
formularze z wyborem pozostałych 3 komisji, w których będą chcieli pracować. Następnie ogłosił 15 
minut przerwy.

 Po przerwie Przew. RM Leon Fiołka przedstawił treść uchwały w sprawie ustalenia składów 
osobowych komisji Rady Miasta Racibórz, stwierdzając jednocześnie, że została ona zweryfikowania 
pod kątem możliwości pracy poszczególnych radnych tylko w dwóch komisjach Rady Miasta 
Racibórz. Następnie z uwagi na brak chętnych do dyskusji zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Miasta Racibórz. 
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Stanisław Borowik , Marian Czerner , Marcin Fica , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Justyna 
Henek-Wypior, Piotr Klima , Krystyna Klimaszewska , Zygmunt Kobylak , Michał Kuliga , Magdalena 
Kusy , Jarosław Łęski , Henryk Mainusz , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Paweł Rycka , Anna 
Szukalska , Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk , Eugeniusz Wyglenda 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 
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Rada podjęła Uchwałę Nr I/8/2018 w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Miasta 
Racibórz.

13. Uchwała w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok.

 Skarbnik Miasta Beata Koszowska - Gralak przedstawiła radnym treść uzasadnienia dla podjęcia 
przedmiotowej uchwały. Dodatkowo wskazała, że nie zmienia to deficytu budżetu. 

 Radna Anna Szukalska zapytała o jakie konkretne zmiany organizacyjne w roku szkolnym 2018 – 
2019 chodzi. 

 Skarbnik Miasta Beata Koszowska - Gralak przekazała, że te zmiany organizacyjne to zmiany co do 
ilości oddziałów i ich liczebności.

 Radny Stanisław Borowik zapytał, kto podpisał się pod uzasadnieniem tej uchwały.
 Skarbnik Miasta Beata Koszowska - Gralak przekazała, że uzasadnienie uchwały podpisał już nowy 

prezydent miasta.      
 Radna Zuzanna Tomaszewska zapytała dlaczego dopiero teraz radni otrzymali tą informację. 
 Skarbnik Miasta Beata Koszowska – Gralak wskazała, że w październiku nie było sesji, a wcześniej 

nie można było oszacować skutków zmian, które nastąpiły z dniem 1 września 2018r. Następnie 
wskazała, że w ubiegłym roku taka zmiana też była wprowadzana w miesiącu październiku i jest to 
pokłosie realizacji reformy oświatowej.   

 Przew. RM Leon Fiołka z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Stanisław Borowik , Marian Czerner , Marcin Fica , Leon Fiołka , Michał Fita , Józef Galli , Justyna 
Henek-Wypior, Piotr Klima , Krystyna Klimaszewska , Zygmunt Kobylak , Michał Kuliga , 
Magdalena Kusy , Jarosław Łęski , Ludmiła Nowacka , Anna Ronin , Paweł Rycka , Anna Szukalska ,
Michał Szukalski , Zuzanna Tomaszewska , Anna Wacławczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Henryk Mainusz , Eugeniusz Wyglenda 
NIEOBECNI (1)
Mirosław Lenk 

Rada podjęła Uchwałę Nr I/9/2018 w sprawie zmiany budżetu miasta na 2018 rok.

14. Zamknięcie obrad.

 Przew. RM Leon Fiołka przekazał, że w dniu 11 grudnia (wtorek) w  godz. 15:00 – 19:00 odbędzie 
się w tej sali szkolenie dla radnych. Następnie poinformował, że wszyscy radni, zgodnie z przepisami 
muszą w terminie do 30 dni od daty ślubowania złożyć pierwsze oświadczenia majątkowe. Dalej 
przekazał, że interpelacje i zapytania radnych nie będą przedstawiane już na sesji ale muszą być 
przygotowane na piśmie i tak zostać przekazane przez biuro rady do prezydenta miasta, który ma 14 
dni na udzielenie pisemnej odpowiedzi. Następnie przekazał, że przed następną sesją planowaną na 19
grudnia na godz. 14:00 będą mogły odbyć się już posiedzenia wszystkich komisji i tak zwyczajowo 
pierwsza Komisja OKSRiOS odbędzie się w dniu 12 grudnia (środa), Komisja GMOŚiBP w dniu 13 
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grudnia (czwartek), a Komisja RGBiF w dniu 17 grudnia (poniedziałek). Dalej wskazał, że                
w programie grudniowej sesji znajdzie się propozycja tematów sesji Rady Miasta w 2019 roku. 
Radnym zostanie rozesłany również projekt budżetu miasta na 2019 rok niemniej aby być w zgodzie  
z przepisami mówiącymi o tym, że materiały dotyczące projektu budżetu należy radnym dostarczyć 
na 30 dni przed sesją, samo uchwalenie budżetu na 2019 r. nastąpi na sesji styczniowej. 
Następnie z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął sesję Rady Miasta Racibórz, godz. 17:45.

Przewodniczący Rady

Leon Fiołka

Przygotował: 

Leszek Jureczko
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